

Memorandum of Association of Free Zone Establishment (F.Z.E)**عقد تأسيس مؤسسة منطقة حرة (م.م.ح)**

The Company **ELEVATE EVENT FOR EVENT MANAGEMENT F.Z.E** is duly incorporated this day of October 2, 2025 in accordance with the Amiri Decree No.8 of 2021 in respect of the establishment the Free Zones Authority- Ajman, and enforcement regulations and resolutions and according to the following terms and conditions:

Details of the Shareholder

Full Name: SURYA PARTAP SINGH

Nationality: India

بيانات المؤسس / المالك

الاسم الكامل: سوريا بارتاب سينغ

الجنسية: الهند

Article 1: Incorporation

The phrase "**Free Zone Establishment - Limited Liability**" in the Legal Form of the company and the abbreviation "FZE" in the trade name, in addition to its head office address and registration number in the records of the Free Zones Authority – Ajman Register.

المادة 1 : التأسيس

تضاف عبارة "**مؤسسة منطقة حرة - ذات مسؤولية محدودة**" عند الشكل القانوني "، والختصار منها "م.م.ح" عند الدسم التجاري ، بالإضافة إلى عنوان مركزها الرئيسي ورقم تسجيلها في سجلات هيئة المناطق الحرة في عجمان.

Article 2: Name

The name of the Free Zone Establishment is **ELEVATE EVENT FOR EVENT MANAGEMENT F.Z.E** All the of the Free Zone Establishment business documentation, contracts, Advertisements, and invoices should show next to the name of the Free Zone Establishment and that it is a Free Zone Establishment and that is established pursuant to the Amiri Decree No.8 of 2021, In addition to pointing out its capital and the number and date of its registration in Free Zones Authority- Ajman. The Shareholder shall be personally responsible for any omission of such information.

المادة 2: الدسم

ويكون اسم المؤسسة هو **إيفيت إيفنت فور إيفنت مانجمنت م.م.ح** ويجب أن يذكر اسم المؤسسة في جميع أعمالها وعقودها وإعلاناتها ومراسلاتها وفوائيرها أنها مؤسسة منطقة حرة تأسست بموجب المرسوم الأميري رقم (8) لسنة (2021)، كما يجب ذكر مقدار رأس مالها ورقم و تاريخ قيدها في سجل هيئة المناطق الحرة في عجمان، و يقع على المالك مسؤولية إغفال هذه البيانات.

Article 3: Head Office**المادة 3 : المركز الرئيسي**

The head office of the Free Zone Establishment shall be within the Free Zones Authority- Ajman.

يكون المركز الرئيسي للمؤسسة داخل هيئة المناطق الحرة في عجمان.

Article 4: Duration**المادة 4 : المدة**

The duration of the Free Zone Establishment shall be for a period of 20 calendar years commencing on the date of its registration in Free Zones Authority – Ajman.

مدة المؤسسة 20 سنة ميلادية، تبدأ من تاريخ قيدها في سجل هيئة المناطق الحرة في عجمان، وتجدد لفترة أخرى مماثلة ما لم يتم حل المؤسسة أو تصفيتها وفقاً للنظم والأحكام السارية لهيئة المناطق الحرة في عجمان.



The duration of the establishment shall automatically be extended for consecutive similar period unless the establishment is dissolved and liquidated.

Article 5 : Capital

The Shareholder has allotted the sum of **100,000** AED as a capital for the Free Zone Establishment. The shareholder's liability is limited to the paid capital. The capital of the Free Zone Establishment may not be reduced other than with the approval of Free Zones Authority- Ajman.

Article 6 : Management

The Shareholder has appointed the Manager of the Free Zone Establishment as stated in the license for a period to be determined by the shareholder. The Manager shall have all the powers and authorities necessary to manage the Free Zone Establishment and to perform his duties diligently to ensure that all his decisions are made for the best interest of the Free Zone Establishment.

In the event of taking loans from banks, the sale or mortgage of the Free Zone Establishment assets and subscribing or taking shares in other companies or joint ventures with third parties, the Manager who is not the Shareholder may not perform such actions other than under an express and written approval from the shareholder of the Free Zone Establishment.

The Shareholder should always ensure that his personal financial liabilities are not mixed with those of the Free Zone Establishment) and refrain from utilizing the Free Zone Establishment's funds for his personal interest.

Article 7: Financial Management

The Manager shall prepare the annual balance sheet and the loss and profit account. An annual report on the Free Zone Establishment's activities and its financial position should be prepared and, a copy of report must, following the Shareholders approval on them, The Free Zone Establishment shall keep a copy of the report for submission to Free Zones Authority- Ajman upon request.

المادة 5 : رأس المال

خصص مالك المؤسسة مبلغ وقدرة **100,000** درهم كرأس مال للمؤسسة ، ولد يكون المالك مسؤولاً عن ديون المؤسسة إلا بمقدار رأس المال المدفوع، ولد يجوز تخفيض رأس المال المؤسسة إلا بموافقة هيئة المناطق الحرة في عجمان.

المادة 6 : الإدارة

يعين المالك مدير للمؤسسة حسب ما هو مذكور في الترخيص. لمدة يحددها المالك وتكون للمدير جميع السلطات والصلاحيات الالزمة لإدارة المؤسسة والقيام بجميع الأعمال التي يقتضيها غرضها وعلى المدير أن يحرص على أن تكون جميع القرارات التي يتخذها متماشية مع مصلحة المؤسسة.

إلا أنه في حالة الاقتراض من البنوك، أو بيع موجودات المؤسسة، أو الرهن، أو الدشترك، أو المساهمة في شركات أو في شراكة مشاريع مع الغير فلا يجوز للمدير إجراء هذه التصرفات إلا بناءً على موافقة صريحة وخطية من مالك المؤسسة.

ويجب على المالك المدير أن يحرص على عدم الخلط بين ذمته المالية الخاصة والذمة المالية للمؤسسة وعدم استخدام أموال المؤسسة لمصلحته الخاصة.

المادة 7: الادارة المالية

يتولى المدير إعداد الميزانية السنوية للمؤسسة وحساب الأرباح والخسائر. ووضع التقرير السنوي عن نشاط المؤسسة ومركزها المالي، وبعد التصديق عليها من قبل المالك وتحفظ المؤسسة بنسخة من التقرير لتقديمها لجنة المناطق الحرة في عجمان متطلباً منها ذلك.



Article 8: The Profit and Loss Account

The net profits of the Free Zone Establishment for each financial year are calculated after the deduction of all the running costs expenses and taxes in accordance with the internationally acceptable accounting practices.

The following shall be set aside from the net profits:

10% to create a statutory reserve until such reserve amounts to 50% of the capital. Deduction shall be resumed whenever the statutory reserve may not be distributed as profits and may not be disposed of.

Article 9: Financial Year

The financial year of the Free Zone Establishment shall be from 1st January to 31st December in each year provided that first. The Financial Year will start on the date of the registration of the Free Zone Establishment in Free Zones Authority – Ajman and ends on 31st December of the same year.

The Shareholder to notice the Authority in the form prescribed by the Authority, specify a new financial year provided that in no circumstance may the financial year of the establishment be shorter than six months or exceed 18 months.

Article 10: Auditor

The Shareholder shall appoint an auditor licensed to practice in the United Arab Emirates as auditor to the Free Zone Establishment. The Auditor shall apply the internationally acceptable accounting practices.

Article 11: The Free Zone Establishment Book

The Shareholder shall maintain a special book for the Free Zone Establishment at its Head Office.

The name of the shareholder, his/ her nationality, and domicile, the Free Zone Establishment 's capital and any amendments made to its institution in addition to any other lawful actions such as assignments, mortgages etc. shall be entered in the book with their dates. The Shareholder of the Free Zone Establishment shall be

المادة 8 : حساب الأرباح و الخسائر

تحدد الأرباح الصافية لإيرادات المؤسسة عن كل سنة مالية وذلك بعد خصم جميع النفقات الجارية والتكاليف والضرائب وفقاً للقواعد المحاسبية المتعارف عليها دولياً ويخصص من صافي أرباح المؤسسة ما يلي: 10% كاحتياطي قانوني إلى أن يبلغ هذا الاحتياطي 50% من رأس المال، و يعاد الاقتطاع كلما نقص الاحتياطي القانوني عن هذا المعدل. وهذا الاحتياطي غير قابل للتوزيع و لا يجوز التصرف فيه.

المادة 9 : السنة المالية

تبدأ السنة المالية للمؤسسة في الأول من يناير وتنتهي في الحادي والثلاثين من ديسمبر من كل عام، فيما عدا السنة المالية الأولى حيث تبدأ من تاريخ قيد المؤسسة في سجل هيئة المناطق الحرة في عجمان وتنتهي في الحادي والثلاثين من ديسمبر من العام نفسه.

يقوم المالك بإخطار هيئة المناطق الحرة في عجمان بتحديد السنة المالية للمؤسسة على ألا تقل السنة المالية بأي حال من الأحوال عن 6 أشهر ولا تزيد على 18 شهراً.

المادة 10: مدقق الحسابات

يكون للمؤسسة مدقق للحسابات يعينه المالك المؤسسة من بين المدققين المقيدين في دولة الإمارات العربية المتحدة. ويتبع في تنظيم حسابات المؤسسة وسجلاتها أصول ومبادئ المحاسبة المتعارف عليها دولياً.

المادة 11: سجل المؤسسة

بعد المالك سجلًّا خالصاً بالمؤسسة يحفظ به في مركزها الرئيسي ويجب أن يشمل السجل على اسم المالك وجنسيته ومقر الشركة وقيمة رأس المال وكذلك التعديلات التي طرأت على النظام الأساسي للمؤسسة وكافة التصرفات القانونية الأخرى من تنازل ورهن إلخ... مع بيان تواريختها ويكون المالك المؤسسة مسؤولاً عن دقة بيانات هذا السجل.



responsible for the integrity of the information contained in the book.

المادة 12: القرارات

The Shareholder of the Free Zone Establishment shall exercise all the powers and authorities relating to the resolutions of the Free Zone Establishment and he may make such resolutions in the form of single written decisions.

يمارس مالك المؤسسة جميع السلطات والصلاحيات التي تتعلق بقرارات المؤسسة وله أن يقرر ذلك على شكل قرارات منفردة مكتوبة.

Article 13: Assignment

المادة 13: التنازل

The shareholder of the Free Zone Establishment may assign it to third party under a written instrument made between the shareholder and the assignee and attested by Free Zones Authority- Ajman provided, however, that such assignment is made to one sole natural or corporate person. Any such assignment shall not be effective as to third parties until from the date of its entry in Free Zones Authority- Ajman Register.

يجوز لمالك المؤسسة أن يتنازل عن المؤسسة إلى الغير بموجب محرر رسمي على أن يتم تصديق التنازل من قبل هيئة المناطق الحرة في عجمان، و يجب أن يكون هذا التنازل لشخص طبيعي أو اعتباري واحد. ولا يحتج بهذا التنازل في مواجهة الغير إلا من تاريخ قيده في سجل هيئة المناطق الحرة في عجمان.

Article 14: Dissolution

المادة 14: حل المؤسسة

The Free Zone Establishment is dissolved for one of the following reasons:

تم حل المؤسسة لأحد الأسباب التالية:

- The expiry of the period specified for the Free Zone Establishment, unless its memorandum of association provides otherwise.
- The termination of the objects for which the Free Zone Establishment was established.
- If its capital falls below the required minimum or if a substantial or a part, thereof is lost.
- Bankruptcy.

• انتهاء المدة المحددة ما لم ينص النظام الأساسي على غير ذلك

• إنتهاء الغرض الذي تأسست من أجله.

• انخفاض رأس المال عن الحد الأدنى أو هلاك جميع رأس مالها أو جزء منه.

• الإفلاس.

Pursuant to an order from a court of law or a decision from Free Zones Authority- Ajman.

بناء على قرار قضائي أو صادر من هيئة المناطق الحرة في عجمان بحل المؤسسة.

Article 15: Liquidation

المادة 15: التصفية

If any of the conditions referred to under the previous article arise, the Free Zone Establishment shall be terminated and the winding up procedure initiated.

إذا توافرت حالة من حالت الحل المشار إليها في المادة السابقة ترتب على ذلك إنتهاء نشاط المؤسسة وتدخل بمجرد حلها في إجراءات التصفية.



A liquidator shall be appointed to wind up the Free Zone Establishment, get in all its assets and pay out its liabilities in accordance with the applicable laws and regulations unless the Free Zone Establishment's Memorandum of Association provides for a certain method of liquidation was ordered by the court or decided by Free Zones Authority- Ajman.

The court or Free Zones Authority- Ajman shall decide the method of liquidation

Article 16: Amendments

This Memorandum of Association may not be amended other than with the approval of Free Zones Authority- Ajman. Any amendment should be entered in the register otherwise such amendment shall not be effective against third parties.

Article 17: Jurisdiction

The jurisdiction to settle disputes or to change any clause of this Statute shall be the jurisdiction of the Ajman Federal Court of First Instance or any other judicial body established later for the purpose of considering this matter.

Article 18: Governing Law

The applicable laws in the Emirates of Ajman, including the Law and regulations of Free Zones Authority- Ajman shall apply in respect of all matters not provided herein.

Article 19: Publication

A digital copy of this Memorandum of Association shall be kept with Free Zones Authority- Ajman for registration according to the applicable regulations of Free Zones Authority- Ajman

Article 20: Copies

A digital document of this Memorandum of Association is made in several copies one of which is maintained by Shareholder and the remaining copies are kept with Free Zones Authority- Ajman.

Shareholder Name (اسم المساهم)

(التوقيع) Signature

SURYA PARTAP SINGH



يتوجب تعيين مصفي يتولى حصر حقوق المؤسسة وأموالها وممتلكاتها والوفاء بالتزاماتها وذلك وفقاً للقوانين والأنظمة المعمول بها في هذا الشأن ما لم ينص في النظام الأساسي أو عند حل المؤسسة على طريقة معينة للتصفية.

إذا ما كانت التصفية بناءً على قرار قضائي أو صادر عن هيئة المناطق الحرة في عجمان بتحديد إجراءات التصفية.

المادة 16: تعديل النظام الأساسي

لديجوز تعديل هذا النظام الأساسي إلّا بعد موافقة هيئة المناطق الحرة في عجمان. ويجب قيد كل تعديل في سجلها وإلاّ كان التعديل غير نافذ في مواجهة الغير.

المادة 17: الاختصاص

يكون الاختصاص في الفصل في المنازعات أو بشأن تغيير أي بند من بنود هذا النظام الأساسي من اختصاص محكمة عجمان الاتحادية الابتدائية أو أي جهة قضائية أخرى يتم تأسيسها لاحقاً لغرض النظر في هذا الشأن.

المادة 18: القانون الواجب التطبيق

تسري القوانين النافذة في إمارة عجمان بما في ذلك قوانين وأنظمة هيئة المناطق الحرة في عجمان فيما لم يرد في شأنه نص في هذا النظام الأساسي.

المادة 19: النشر

تحفظ نسخة رقمية من هذا النظام الأساسي لدى هيئة المناطق الحرة في عجمان، و تسجل طبقاً للنظام المعمول به فيها.

المادة 20: النسخ

حرر هذا النظام الأساسي من عدد كافٍ من النسخ الرقمية يحتفظ المالك بنسخة أصلية منه و تحفظ النسخ الأخرى لدى هيئة المناطق الحرة في عجمان.

معتمد من قبل

Approved by

إدارة التسجيل والترخيص

By: من قبل:
Registration & Licensing Department

Name: Rima Tharian

الاسم:

Title: Operations Senior Executive

المُسمى:

Date: 20/10/2025

التاريخ:

signature:

التوقيع:

